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Vragen van de leden Klever en Tony van Dijck (beiden PVV) aan de 
Ministers van Financiën en van Volksgezondheid Welzijn en Sport over de te 
hoge buffers van zorgverzekeraars (ingezonden 15 november 2016). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Bange Buffers»?1 

Vraag 2
Bent u het eens met de stelling dat de richtlijnen van Brussel absurd zijn voor 
de Nederlandse zorgverzekeraars? Zo ja, wat gaat u eraan doen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 3
Is het de taak van De Nederlandsche Bank (DNB) om te voorkomen dat 
zorgverzekeraars failliet gaan? 

Vraag 4
Hoe groot acht u de kans dat een zorgverzekeraar failliet kan gaan? 

Vraag 5
Wat zijn de gevolgen voor verzekerden mocht een zorgverzekeraar failliet 
gaan? 

Vraag 6
Vindt u het noodzakelijk dat de zorgverzekeraars hogere buffers aanhouden 
dan Brussel vereist? Zo ja, waarom? Zo nee, hoe wordt dit dan voorkomen? 

Vraag 7
Deelt u de mening dat de overbuffers bij zorgverzekeraars neerkomen op 
diefstal van het premiegeld van burgers? Zo ja, hoe krijgen de burgers het 
geld weer terug? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 8
Bent u bereid een hogere korting voor de Nederlandse zorgverzekeraars te 
bedingen? Zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet?

1 Financieel Dagblad, 13 november 2016
https://fd.nl/opinie/1175343/bange-buffers
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